

证据科学

(双月刊)

2015年第23卷第2期

2015年4月25日出版

· 司法文明指数研究 ·

- 保障当事人诉讼权利的基本课题 褚福民 • 133 •
- 我国行政司法运行情况的实证评估 樊传明 • 143 •
- 实践中的证据法 张 中 • 152 •
- 法律职业伦理现状及其培育 柴 鹏 • 161 •
- 司法文化的社会化与大众化 郑 飞 • 172 •

· 医疗损害诉讼证据专题 ·

- 医疗侵权案件地方司法指导文件证据规定研究 .. 刘 鑫 连宪杰 • 184 •
- 医疗侵权案件地方指导文件鉴定规范研究 杨 帆 王贵君 • 209 •
- 我国医疗诉讼鉴定制度实证研究 刘兰秋 赵 然 • 224 •
- 医疗纠纷适用《民法通则》第一案重新解读与检讨 肖柳珍 • 239 •
- 专家辅助人出庭质证规则研究 王思思 狄胜利 • 248 •

Evidence Science

Volume 23 Number 2 Apr. 25, 2015

Contents

| | |
|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----------------------------------|
| The fundamental subjects of protecting the parties' litigation rights. | <i>Chu Fumin</i> (133) |
| An empirical study on the administrative judicial procedure. | <i>Fan Chuanming</i> (143) |
| Evidence law in practice. | <i>Zhang Zhong</i> (152) |
| The current situation and cultivation of legal professional ethics in China-based on empirical survey data. | <i>Chai Peng</i> (161) |
| Socialization and popularization of judicial culture—analysis based on empirical research and data mining over nine provinces in China. | <i>Zheng Fei</i> (172) |
| Studies on evidence provisions in local judicial guidance documents regarding medical tort cases. | <i>Liu Xin Lian Xianjie</i> (184) |
| Studies on local guiding documents of appraisal regulations for medical tort cases. | <i>Yang Fan Wang Guijun</i> (209) |
| Empirical research on the appraisal system of medical lawsuits: based on analysis of judicial documents from the three levels of courts in beijing city. | <i>Liu Lanqiu Zhao Ran</i> (224) |
| Re-interpretation and examination on the first medical dispute case ruled upon the general principle of civil law of China. | <i>Xiao Liuzhen</i> (239) |
| Studies on expert assessor examination rules at trial. | <i>Wang Sisi Di Shenli</i> (248) |